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                                                                                                    Krobia, dnia 8 września 2009 r. 

 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XL/2009 
  
                  z   XL sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  26 sierpnia 2009 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.20 

                    godzina zakończenia :   19.30 

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15. 

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza.  

3. Andrzejewski Jakub        - Sekretarz Gminy Krobia.  

                    4.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.   

                    5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXXVI, XXXVII, XXXVIII, XXXIX  sesji.   

      4.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :      

       

 a) nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia, 

 b) regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Krobia,  

 c) opłaty za usługi świadczone przez przedszkola publiczne, których organem 

prowadzącym jest Gmina Krobia, 

 d) likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej w Nieparcie przy Zespole Szkoły 

Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi, 

 e) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Krobia oraz 

określenia granic ich obwodów, 

 f) ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów na obszarze Gminy Krobia oraz 

określenia granic ich obwodów, 

 g) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych na terenie Gminy Krobia, 

 h) przyjęcia „ Regulaminu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 

na terenie gminy Krobia ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska                      

i Gospodarki Wodnej”, 

i) wyrażenia zgody na zamianę  nieruchomości niezabudowanych, położonych w Krobi, 
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j) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Krobi, 

k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej w Krobi, 

 l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w Żychlewie, 

 ł) zmiany Uchwały Nr XXXV/294/2009 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 1 czerwca     

2009 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego  w zakresie realizacji 

inwestycji pn. "Termomodernizacja budynku Zespołu Szkoły Podstawowej                        

i Gimnazjum w Krobi”, 

m) zmiany Uchwały Nr X/60/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 czerwca 2007 r.              

w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 

 n) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Krobia za rok 2008, 

 o) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok.. 

       9.   Wolne głosy i wnioski. 

 10.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

11.   Zakończenie.  
                   

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, dyrektorów              

i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji i stowarzyszeń oraz 

pozostałych zaproszonych gości.       

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny                   

Ł. Kubiak, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał.   
     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

Burmistrz : proponuję wycofanie z porządku obrad sesji rozpatrzenie projektów uchwał pkt 8 b                 

w sprawie zmiany uchwały XL/252/2001 Rady Miejskiej w Krobi   z dnia 29 listopada 2001 r.                  

w sprawie nadania  Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Krobi oraz pkt 8c zmiany 

Uchwały XL/251/2001 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2001 r. w sprawie nadania 

statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy  w Krobi,  związane jest to z faktem konieczności 

doprecyzowania projektów uchwał. 

      E. Dopieriała: jestem przeciwna wycofywaniu tych uchwał. Uważam, że zaproponowane                          

w uchwałach zmiany w statutach jednostek kultury, dotyczące wprowadzenia  konkursów na 

stanowiska dyrektorów tychże jednostek, byłyby korzystne dla jakości życia kulturalnego w gminie. 

Przyjmuję też do wiadomości argumentację p. Burmistrza, dlaczego uchwały mają być wycofane. 

Jednak wczorajsze wypowiedzi na komisjach wspólnych, zwłaszcza ta o jakimś interweniowaniu               

u radnych utwierdziły mnie, że te uchwały nie powinny być wycofywane z porządku obrad 

dzisiejszej sesji. Nie może być tak, że ulegamy koleżeńskiej presji, naciskom, lobbowaniu – jakby 

tego nie nazwać – osób, których dotyczyć będą podjęte uchwały. Pan Burmistrz powinien skorzystać 

jednak z prawa zagwarantowanego ustawą o organizowaniu i prowadzeniu działalności  kulturalnej                  

i fakt, że wcześniej nie uprzedzono dyrektorów o zamiarze zmian, nie powinien w tym przypadku 

mieć znaczenia. Natomiast poprawki w statucie, o których mówiliśmy na komisjach można 

wprowadzić później. Wieloletni i dobrzy dyrektorzy nie powinni też obawiać się procedury 

konkursowej, może to ich zainspirować do przedstawienia interesujących programów działania, 

które zainteresują i zostaną pozytywnie przyjęte przez społeczeństwo. Kultura Krobska tylko na tym 

skorzysta. Nie wiem, czy koledzy radni podzielą w głosowaniu moją opinię, ale uważam, że po 

interwencji, jaka by ona nie była, zgadzając się na wycofanie uchwał wysyłamy bardzo zły sygnał. 

Dlatego będę głosować przeciw wycofaniu tych uchwał z dzisiejszego porządku obrad, gdyż 

merytorycznie są zasadne i konieczne, natomiast usterki formalne w statutach nie mogą stanowić  

przyczyny do wycofania samych uchwał. 
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      M. Szpurka : uważam, że nasze spotkania komisji są zbyteczne, bo p. Dopierała była na posiedzeniu, 

gdzie temat był omawiany, a dzisiaj wnosi taką propozycję, jestem bardzo zdziwiony. 

      Z-ca Burmistrza : wprowadziłem projekty tych uchwał do porządku sesji. Temat tych uchwał 

pojawiał się wielokrotnie w trakcie różnych dyskusji i dlatego zostały one ujęte w porządku sesji. 

Konieczne jest przeprowadzenie konsultacji z dyrektorami jednostek i doprecyzowanie zapisów               

w  statutach.  

      L. Bem : na wczorajszym posiedzeniu powiedziałem, że w uzasadnieniu przedstawiono, iż                       

w związku z propozycją środowiska nauczycielskiego dokonane zostaną zmiany statutów, nie 

rozumiem tego zapisu. 

      Z-ca Burmistrza : tak jak proponujemy wycofanie z porządku sesji tych uchwał, tak nie będziemy 

uzasadniać powodu ich wycofania. 

      Przewodniczący Rady : główną przyczyną wycofania uchwał jest nie doprecyzowanie projektów. 

      J. Bujakiewicz : na temat uzasadnienia dla potrzeby wycofania z porządku obrad tych dwóch uchwał 

padło wczoraj. Projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji oraz wspólnych komisji Rady, 

gdzie wyrażano o nich opinie. Ja dzisiaj jestem za wycofaniem z porządku obrad sesji tych 

projektów.  

      K. Perdon : na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu p. Burmistrz przedstawił przyczyny, 

dla których chce dzisiaj wycofać z porządku sesji te projekty uchwał. Większość członków przyjęła 

przedstawione argumenty do wiadomości.  

      Przewodniczący Rady : nie można wprowadzać zmian statutów jednostek bez konsultacji                       

z kierownikami jednostek.   

      E. Dopierała : nie kwestionuję zasadności ustaleń komisji Oświaty. Na posiedzeniu wspólnym nie 

zabierałam głosu na ten temat, gdzie wypowiedzi  były różne. Na ich podstawie zrozumiałam, że 

ktoś na nas próbuje wpływać, a ja nie chcę, aby ktoś na mnie wpływał. Tylko o to mi chodziło 

proponując nie wycofywanie uchwał z porządku sesji.  

      Głosowanie wniosku za wycofaniem z porządku sesji pkt 8b : 10 za, 2 wstrzymujące (R. Danek,                

L. Bem),   2 przeciwne (E. Dopierała, I. Jóźwiak),  głosowało 14 radnych.  

      Głosowanie wniosku za wycofaniem z porządku sesji pkt 8c: 11 za, 1 wstrzymujący (L. Bem),   2 

przeciwne (E. Dopierała, I. Jóźwiak),  głosowało 14 radnych. 

      Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

      Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.  

      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z XXXVI, XXXVII, XXXVIII, XXXIX  sesji.         
I. Jóźwiak : w protokole z XXXVII sesji na str. 4, w 4 wersie brak powiązania ze zdaniem 

poprzednim, proszę o jego wykreślenie.  

Protokoły  przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz :  wpłynęła odpowiedź dot. funkcjonowania Ośrodka Zdrowia Krob-Med w Krobi. 

      Udzielono odpowiedź na interpelację  radnego J. Bujakiewicza złożoną w okresie międzysesynym.  

      Skierowana została interpelacja do PZD w Gostyniu w sprawie konieczności naprawy drogi na 

skrzyżowaniu drogi 434 z drogą powiatową do Kuczynki, naprawy drogi w Rogowie i odcinka drogi 

Rogowo – Chwałkowo. 

      Do Komisji Bezpieczeństwa skierowano propozycję zamontowania progów zwalniających na 

osiedlu w Pudliszkach.  

      Skierowano interpelację do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Gostyniu dot. 

realizacji programów promujących zdrowy styl życia.  
       
      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

      M. Duda : 1.Czy planowany jest remont budynku Ośrodka Zdrowia w Krobi? 

      2. Sprawa parku w Krobi, ponieważ obecnie nie są wykonywane żadne prace, czy teren ten będzie 

porządkowany po przebytej nawałnicy.  

      3. Kiedy realizowana będzie naprawa ul. Miejsko Góreckiej w Krobi. 
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      4. Sprawa realizowanej inwestycji na Heimacie. Kanalizacja sanitarna została założona, natomiast 

firma układająca płytki obecnie nie wykonuje tych prac. Jaki jest harmonogram prac, ponieważ 

przedłużający okres realizacji utrudnia mieszkańcom swobodne poruszanie się po tym osiedlu.  

      R. Danek : przy posesji nr 32 w Posadowie złamane jest drzewo lipa, proszę o jego usunięcie. 

      E. Dopierała : p. Jóźwiak wspominał o bezpieczeństwie dzieci. Kiedy zostaną zamontowane 

łańcuchy, bądź barierki przy nowopobudowanym ogrodzeniu na pl. Kościuszki?     

      I. Jóźwiak : w tej sprawie rozmawiałem z p. Karoliną Miler-Matuszak i nie wiem na ile jest to 

możliwe. Zbliża się czas rozliczenia Gmin z odpadów, strumienia odpadów i z recyklingu. Jak 

firmy, które mają pozwolenie na transport i zbieranie odpadów, żeby policzyć ile mają umów, ile 

powinni miesięcznie zebrać  odpadów, ile tych odpadów wywieziono i gdzie? Dane te będą 

niezbędne dla MZO Leszno.  
 

Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

Na salę obrad przybył radny Ł. Kubiak.  

23.07. – udział w posiedzeniu komisji Budżetu oraz udział w XXXVII sesji Rady Miejskiej, 

26.07. – udział w spotkaniu Rady Miejskiej z Burmistrzem dot. skutków nawałnicy z 23 lipca, 

7.08. – udział w posiedzeniu komisji Budżetu, 

8.08. – udział w turnieju juniorów starszych o Puchar Burmistrza Krobi, który odbył się                              

w Pudliszkach, 

22.08. – udział w uroczystym otwarciu zmodernizowanej stacji uzdatniania wody w Pępowie, 

24.08. – udział w posiedzeniu komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych, 

25.08. – udział w posiedzeniu komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Miejskiej, 

26.08. – udział w posiedzeniu komisji Budżetu.  
 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

K. Perdon : na str. 4 zapisano, iż wykonano budowę Sali w Starej Krobi, natomiast w innym 

miejscu, że realizowane było malowanie wiązarów. Jakie były terminy realizacji tych zadań? 

Burmistrz : zwracam uwagę na długi okres międzysesyjny. Inwestycja realizowana była zgodnie                 

z projektem. Umowa dot. malowania, wykonana została przed zakończeniem inwestycji.  

J. Bujakiewicz : na str. 4. w kontekście informacji dot. wymiany wiat przystankowych po nawałnicy 

chciałem zapytać czy zostanie wymieniona wiata przy drodze 434 przy skrzyżowaniu Przyborowo – 

Ciołkowo. Mówiłem o tej sprawie kilka sesji temu. Do tej pory wiata ta nie jest naprawiona, a po 

ostatniej nawałnicy jest ona w jeszcze gorszym stanie. Na str. 1sprawozdania napisano, że odbyło się 

spotkanie z europosłem A. Grzybem, proszę o informację czego dotyczyło spotkanie? 

Burmistrz : spotkanie dot. ujęcia wody w Bukownicy w związku z wystąpieniami  rolników 

indywidualnych naszej Gminy do Agencji Nieruchomości Skarbu Państwa. Rozmowa dotyczyła 

pomocy lub interwencji w zakresie ochrony tego ujęcia.  

Wiata przystankowa w Przyborowie będzie naprawiana po okresie odwoławczym do 

ubezpieczyciela. Natomiast wiata, której mówił p. Bujakiewicz będzie dopiero naprawiana.  

    

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XL/313/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie nadania 

Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

b) regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Krobia. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Burmistrz przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały, stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu.  

Przerwa. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak : komisja obradowała w dniu 

24.08. br oraz w dniu dzisiejszym i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu K. Perdon : komisja obradowała w dniu 25.08. 

br i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

Uchwałę Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie regulaminu 

udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

c) opłaty za usługi świadczone przez przedszkola publiczne, których organem prowadzącym 

jest Gmina Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak : komisja obradowała  w dniu 

24.08. br i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Uchwałę Nr XL/315/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie  opłaty za 

usługi świadczone przez przedszkola publiczne, których organem prowadzącym jest Gmina Krobia; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

d) likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej w Nieparcie przy Zespole Szkoły Podstawowej im. 

prof. Józefa Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Pozytywna opinia Kuratora Oświaty w Poznaniu dotycząca likwidacji szkoły stanowi załącznik nr 3 

do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu K. Perdon : komisja obradowała w dniu 25.08. 

br. i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały oraz trzech kolejnych dzisiejszego porządku 

obrad sesji.  

Uchwałę Nr XL/316/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej Filialnej w Nieparcie przy Zespole Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa 

Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi; przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 radnych.    
 

e) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Krobia oraz 

określenia granic ich obwodów.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XL/317/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Krobia oraz określenia granic ich 

obwodów; przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 radnych.    
 

f) ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów na obszarze Gminy Krobia oraz określenia 

granic ich obwodów.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XL/318/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych gimnazjów na obszarze Gminy Krobia oraz określenia granic ich obwodów; 

przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 radnych.    
 

g) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych na terenie Gminy Krobia.   

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Rady.  
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Uchwałę Nr XL/319/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie ustalenia 

sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie 

Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 radnych.    
 

h) przyjęcia „ Regulaminu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na 

terenie gminy Krobia ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak : komisja obradowała w dniu 

24.08.br  i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Uchwałę Nr XL/320/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie przyjęcia „ 

Regulaminu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Krobia 

ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej”; przyjęto 

jednomyślnie; głosowało 15 radnych.    
 

i) wyrażenia zgody na zamianę  nieruchomości niezabudowanych, położonych w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XL/321/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zamianę  nieruchomości niezabudowanych, położonych w Krobi; przyjęto jednomyślnie; 

głosowało 15 radnych.    
 

j) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Burmistrz zgłosił autopoprawkę : po § 1 proponuję dodać zapis § 2 następującej treści :                   

Wartość przejmowanych nieruchomości wynosi 18 203,20 zł w tym: 

1) Działka nr 1625/3 – 7 150,00 zł, 

2) Działka nr 176 – 11 053,20 zł. 

Zmiana ta jest związana z wymogami formalnymi dot. przejęcia nieruchomości.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 radnych.    

Uchwałę Nr XL/322/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Krobi; przyjęto jednomyślnie; 

głosowało 15 radnych.    
 

k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XL/323/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej w Krobi; przyjęto większością głosów :  14 

za, 1 wstrzymujący ( J. Bujakiewicz); głosowało 15 radnych.    
 

l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w Żychlewie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XL/324/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w Żychlewie; przyjęto jednomyślnie; 

głosowało 15 radnych.  
   
ł) zmiany Uchwały Nr XXXV/294/2009 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 1 czerwca  2009 r.                  

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego  w zakresie realizacji inwestycji pn. 

"Termomodernizacja budynku Zespołu Szkoły Podstawowej  i Gimnazjum w Krobi”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i wydała 

pozytywną opinię o projekcie uchwały. 
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Uchwałę Nr XL/325/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXV/294/2009 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 1 czerwca     2009 r. w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania finansowego  w zakresie realizacji inwestycji pn. "Termomodernizacja 

budynku Zespołu Szkoły Podstawowej  i Gimnazjum w Krobi”; przyjęto jednomyślnie; głosowało 

15 radnych.    

m) zmiany Uchwały Nr X/60/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 czerwca 2007 r.                         

w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i wydała 

pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Uchwałę Nr XL/326/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie             

zmiany Uchwały Nr X/60/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie 

procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 

towarzyszących projektowi budżetu; przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 radnych.    

n) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Krobia za rok 2008.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i wydała 

pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Nie wiadomo, czy powinniśmy taką uchwałę podejmować, ponieważ nie mamy wiedzy                           

o prawidłowości jego sporządzenia.  

Uchwałę Nr XL/327/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie 

zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Krobia za rok 2008; przyjęto jednomyślnie; 

głosowało 15 radnych.    

o) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. Przedstawił także autopoprawkę do 

projektu uchwały stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym  i przedstawione 

zmiany budżetu oraz autopoprawkę opiniuje jednogłośnie pozytywnie.  

Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Uchwałę Nr XL/328/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie zmian 

budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok; przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 

radnych.    

Ad. 9  Wolne głosy i wnioski.    
P. Marcinkowski : zgłaszałem konieczność naprawy opierzenia ogniowego na świetlicy                        

w Potarzycy, która nie została jeszcze wykonana. 

J. Bujakiewicz : w sprawozdaniu zapisano, że wykonano remont Ośrodka Zdrowia                           

w Gogolewie, za co bardzo dziękuję wszystkim jego wykonawcom. 

Udzielając odpowiedzi na interpelacje wypowiedział pan, że można wrócić do tematu dróg 

osiedlowych w Nieparcie i Gogolewie w  celu ustalenia dalszych działań.   

W udzielanych odpowiedziach na interpelacje nie było informacji na moją interpelacje z XXXIX 

sesji dot. wniosku do PZD o usunieęcie zagrożeń po nawałnicy przy drodze z Niepartu do drogi 434.  

Nawiązując do swojego wystąpienia na komisji budżetu, chciałbym abyśmy się wspólnie zastanowili 

nad tym jaką przyjąć formę upamiętnienia żołnierzy, wszystkich żołnierzy, uczestników                     

II Wojny Światowej.  Wydaje mi się, że z tej wojny nie wróciło więcej mieszkańców naszej Gminy            

i jesteśmy im winni przyjąć jakąś formę upamiętnienia.  

I. Jóźwiak : odnośnie odpowiedzi na interpelacje, to otrzymałem odpowiedź z Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Gostyniu dot. realizowanych programów promujących 

zdrowy styl życia na terenie naszej Gminy. Jeśli ktoś jest zainteresowany tym materiałem, to jest on 

dostępny w biurze Rady.  
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M. Szpurka : czytając gazetę „Życie Gostynia” stwierdzam, że z wypowiedzi naszego radnego 

Krobia jest bardzo brudna. Faktycznie kilka miejsc jest brudnych, ale myślę, że Krobia pięknieje               

z dnia na dzień. Czytając następny artykuł w którym wypowiadają się ludzie o Gostyniu, że jest 

jeszcze gorzej.   

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz : w kwestii budynku Ośrodka Zdrowia w Krobi poczyniono starania odnośnie wykonania 

remontu elewacji i jego ocieplenia. Odbyło się spotkanie z użytkownikami budynku w zakresie także 

partycypacji w kosztach remontu. Koszty wykonania tego remontu będą znaczne, w projekcie 

przyszłorocznego budżetu przedłożę projekt wykonania tego zadania.  

Sprawy dot. parku i inwestycji na Heimacie przedstawi naczelnik WIiGP. 

A. Olejnik :  w kwestii wiatrołomów i gałęzi w parku w Pudliszkach, to zostaną one usunięte w tym 

tygodniu. Odnośnie dróg powiatowych, to wszystkie zgłoszone sprawy zostały przekazane do PZD. 

Przygotowywana jest dokumentacja zagospodarowania parku w Krobi i prowadzone są prace 

wycinki drzew na tym terenie.  Również prace porządkowe w parku w Pudliszkach zostaną 

zakończone.  Prace na drogach gminnych zostały zakończone. Największe szkody wystąpiły przy 

drodze do Bukownicy. 

Prace inwestycyjne na Heimacie prowadzone są zgodnie z harmonogramem. Odbiór robót nastąpi            

w listopadzie. Dzisiaj rozpoczęto montaż krawężników od strony ul. Mickiewicza. Ostania 

uciążliwość ok. 3 tygodni spowodowana była zaangażowaniem firmy na innej budowie, o czym 

zostaliśmy poinformowani. 

Przewodniczący Rady : nie jest prawdą, że przestój trwał tylko 3 tygodnie. Wg mojej wiedzy był to 

okres dłuższy, co najmniej 4 tygodnie. Prace wykonywane są przez kilku pracowników i małej ilości 

sprzętu. W takim tempie realizowane to będzie do grudnia. Tymi ulicami ludzie przemieszczają się 

do pracy i jest to dla nich duże utrudnienie. Jeśli byłoby to wykonywane przy większej ilości sprzętu 

i pracowników możliwe byłoby zrealizowanie inwestycji w szybszym czasie. Mieszkańcy tego 

osiedla zwracają się do nas z zapytaniami dlaczego tak to jest realizowane.  

A. Olejnik :  jeżeli takie osoby się zgłaszają, to proszę ze wszystkimi wątpliwościami kierować je do 

mnie, do wydziału inwestycji, udzielimy stosownej informacji w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady : to dotyczyło pytań jednej osoby, ponieważ osób zaniepokojonych tak 

długim trwaniem prac było bardzo wiele. 

Burmistrz : rzeczywiście mandat radnego zobowiązuje do podejmowania tego typu działań, również 

do informowania mieszkańców gdzie mogą uzyskać rzetelną wiedzę w zakresie realizacji 

prowadzonych zadań. Ze względu, że nadzór i realizacja tego zadania przez Gminę, która przekazuje 

wszelkie informacje. Naszym obowiązkiem jest nadzorowanie prac zgodnie z zamówieniem. Myślę, 

że zgodzi się ze mną p. przewodniczący, że  kwestia tego, że chodnik układa jedna osoba, czy 

dziesięć, czy pracuje jedna koparka, czy dwadzieścia jest kwestią wykonawcy. Nie mamy 

kompetencji do tego żeby wskazywać wykonawcy ile sprzętu i ludzi ma zatrudniać, lecz rozliczać           

z tego jaki będzie efekt wykonanych prac. 

I. Jóźwiak : odnośnie wypowiedzi radnego M. Szpurka odnośnie artykułu w „Życiu Gostynia”. 

Dlatego, że mieszkam w Krobi, a pan w Chwałkowie, obserwuję, to uważam, że więcej widzę 

aniżeli pan.    

M. Szpurka : jeśli ktoś uważa, że Krobia nie pięknieje, to trudno się mówi.  Odnośnie realizacji 

zadania na osiedlu na Heimacie, to radni poprzednich kadencji ciągle wspominali o konieczności 

remontu tej części miasta.   

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XL sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                   

       Aurelia Sikorska       


